

朗峰餐廳平安夜自助餐

X'mas Eve Dinner Buffet at Club Peak Wing

24.12.2025 (WED星期三) 18:30-21:00

成人每位 \$828/Adult, 小童每位 \$528/Child (aged 4 -11歲)

不設加一服務費, 座位有限, 額滿即止

No Service Charge, Limited seats available on first-come, first-served basis.

聖誕老人派禮物

Including Gift-giving Session by Santa Claus



< 朗峰餐廳平安夜自助餐菜單
X'mas Eve Dinner Buffet Menu

由於平安夜自助餐活動, 朗峰餐廳於2025年12月24日晚上6點後只提供外賣自取, 堂食及送遞服務將暫停, 參加平安夜自助餐的賓客除外。

Due to the X'mas Eve Dinner buffet, Dining Room will only offer takeaway service after 6 pm on 24 Dec 2025. Dine-in and delivery services will not be available, except for guests attending the X'mas Eve Dinner



聖誕宴會尊享

Christmas Banquet Privileges

接受預訂日期 **即日 Now - 18.12.2025**
Booking Period

優惠有效期 **1.12.2025 - 1.1.2026**
Validity Period (Except 24.12.2025除外)

提前預訂宴會聖誕自助餐每位奉送聖誕曲奇乙份
Complimentary of Christmas Cookies (Per Person)
for early booking of the Banquet X'mas Buffet



< 宴會聖誕自助餐菜單
Banquet Xmas Buffet Menu



< 受條款及細則約束
Terms and conditions apply



以上優惠須於2025年12月18日或宴會日期14天前 (以較早者為準) 繳付訂金及確定選擇宴會聖誕自助餐菜單 (20位成人或以上)

The deposit and menu selection (Banquet X'mas Buffet for at least 20 adults) must be made by 18 December 2025 or at least 14 days before the banquet date (whichever is earlier)

聯絡我們定制您的專屬聖誕派對 Contact us to customize your exclusive Christmas Party.

宴會統籌部 Banquet Department
☎ 2989 6352

灣畔餐廳 Lobby Lounge
☎ 2989 9075

朗峰餐廳 Dining Room
☎ 2989 9017

圖片只供參考之用 Pictures are for reference only.



貝沙灣